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Lättläst med
Sara Lövestam

Föreläsningen är en utmärkt fortbildning för lärare, bibliotekarier, 
informatörer och andra som jobbar med lättlästa texter. 

Plats: Medis, ingång från Torggatan
Kursavgift: 25 €

Sara Lövestam är författare och språk-
vetare med bakgrund som sfi-lärare.  
Hon har erfarenhet både av att jobba 
med lättläst litteratur i sfi-klassrummet, 
och att skriva lättläst då hon bearbetat 
sina egna romaner till lättläst format. 
Lövestam berättar om genrens specifika 
egenskaper, hur man kan använda lätt-
läst litteratur i språkstudier, och hur svårt 
det kan vara att skriva lätt. 

Tisdag 11.9.2018, kl. 10.00–11.30
KURS 1002  

Fotograf: Peter Knutson

Mer information ger Gabriella Nordlund,  
gabriella.nordlund@mariehamn.ax.

Anmäl dig senast 31.8!


